



Programme des Nations Unies pour l'environnement



Distr.
RESTREINTE

UNEP/IG.36/INF.1/Add.1
26 Mars 1982

FRANCAIS
Original: ANGLAIS/FRANCAIS

Réunion extraordinaire des Parties contractantes
à la Convention pour la protection de la mer
Méditerranée contre la pollution

Genève, 29 mars - 1^{er} avril 1982

LISTE PROVISOIRE DES DOCUMENTS

Addendum

- UNEP/IG.36/3/Add.1 Etat du Fonds d'affectation spéciale pour la Méditerranée au 28 février 1982.
- UNEP/IG.36/3/Add.2 Etat des contributions au Fonds d'affectation spéciale pour la Méditerranée au 26 mars 1982
- UNEP/IG.36/INF.5 Programme d'Actions Prioritaires du Plan d'Action pour la Méditerranée. Rapport intérimaire et activités proposées pour la période 1982-1983

Documents d'information

- UNEP/BUR/10 Compte-rendu de la réunion du Bureau des Parties Contractantes, Genève 12 - 13 février 1982



United Nations Environment Programme



Distr.
RESTRICTED

UNEP/IG.36/INF.1/Add.1
26 March 1982

ENGLISH
Original: ENGLISH/FRENCH

Extraordinary Meeting of the Contracting Parties
to the Convention for the protection of the
Mediterranean Sea against pollution

Geneva, 29 March - 1 April 1982

PROVISIONAL LIST OF DOCUMENTS

Addendum

UNEP/IG.36/3/Add.1 Status of Mediterranean Trust Fund as at 28 February 1982

UNEP/IG.36/3/Add.2 Status of Contributions to the Mediterranean Trust Fund as at 26 March 1982

UNEP/IG.36/INF.5 Progress report and proposed activities for the 1982-1983 period of the Priority Actions Programme of the Mediterranean Action Plan

Reference document

UNEP/BUR/10 Report of the Bureau Meeting of the Contracting Parties, Geneva 12 - 13 February 1982